
A 
Gemeente 

np 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 16 december 2024 

Aanwezig: (CDA), (SPD), 
(PDL), 

(VVD), (GBD), 

P. 

Dijkman (voorzitter) 

en 

(griffier) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet iedereen welkom. 

geeft 

aan 

tijdens 

de 

raadsvergadering 

een 

agendaverzoek 
te 

willen doen om van het 

punt 

Belastingmaatregelen 

2025 

(2024-60) 

een 

bespreekstuk 

te maken. Het 

presidium 

stemt 

hiermee in 

geeft 

aan dat 

zijn 

fractie hier 

bij 

de 
RTG 

een 

bespreekstuk 

van 

had willen 
maken, 

daar was 
toen 

geen 

meerderheid voor. Wat is nu het formele beleid. Het 

RVO 

geeft 

hier 

geen 

uitsluitsel over aldus de 

griffier. 

Informeel is echter de 

afspraak 

dat de 

meerderheid beslist. Echter als één 

partij 

dat wil kan er later in 

overleg altijd nog 

een 

bespreekpunt 

van 

gemaakt 

worden. Dat betekent dat er dan voor andere 

partijen eigenlijk 
te 

weinig voorbereidingstijd 

is aldus Misschien moet hier iets voor worden 

opgenomen bij aanpassing 

van het RVO? 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

2. 

Verslag vergadering 

25 november 2024 
(besluitvormend); 

Het 

presidium 

stemt in met het 

verslag. 

3. Terugblik RTG 2 december, raad 25 november en RRB 27 november (digitaal 

(meningvormend); 

Bij 

meer technische 

onderwerpen (lange presentaties) 

is een 

digitale 

RRB een 

prima 

alternatief. Verder 

geen opmerkingen. 

4. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen   

a. Geactualiseerd overzicht 

themabijeenkomsten (informerend); 

Het aanbod voor de 

themabijeenkomst 

van 9 

januari blijft mager 

en de 

portefeuillehouder 

geeft 

aan dat 

hij 

niet 

aanwezig 

kan 

zijn. 

Dit is een extra 
argument 

voor een 

gecombineerde 

avond van 

themabijeenkomsten 

en RTG. De 

griffier geeft 

aan dat de RTG wordt 

geagendeerd 

van 20.00-21.00. De 

themabijeenkomsten volgen 

daarna. Eerste de 

Veiligheidsregio 

omdat 

daarbij 

ook enkele medewerkers worden verwacht. 

EE ES 

| geeft 

aan zeer 

ingenomen 
te 

zijn 
met 

het in 

openbaarheid bespreken 

van het 

aangepaste woningbouwplan 

aan de J.W. 

Heymanstraat. 

Met reden dat de omwonenden 

dan meteen 

meegenomen 

worden in het hoe en waarom. De 

portefeuillehouder 

heeft 

aangegeven graag 

in beslotenheid 

vergaderen, 

aldus de voorzitter. De 

portefeuillehouders 

gaan 

over de 

invulling 

van de thema-avonden. Een meerderheid van het 

presidium 

heeft hier 

begrip voor, 
er wordt besloten dit 

onderwerp 

in beslotenheid 
te 

behandelen. De 

themabijeenkomst 

over 

woningbouw 

wordt dus besloten en komt als laatste. Streven is om 

rond 22.00 
te 

eindigen 

Het 

presidium 
stemt 

hiermee in. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

b. 

Termijnkalender (informerend); 

De 

griffier legt 

uit dat het 
eerste 

kwartaal nu wel iets meer 

gevuld 

is maar 

nog 

wel 

rustig 

is. 

Het schema 

blijft 

ondanks de 

aanpassingen 

van de 

griffier moeilijk 

te lezen 

op 

de IPad. 

c. Overzicht moties en toezeggingen (informerend 

Het 

presidium 

stemt in met het overzicht. 

5. 

Conceptagenda 

RTG 
7 
oktober 2024 

(besluitvormend); 

De voorzitter 
vraagt 

of het 

presidium 

kan instemmen met de 

conceptagenda 

zoals die is 

opgesteld: 

  



RTG Cluster 1: Ruimte 

Vergaderinformatie: 

Vergaderlocatie 

Raadzaal 

Van 20:00 uur 

Tot 22:00 uur 

Voorzitter : C.V. 

Welling 

Agendapunten: 

1. 

Vaststelling omgevingsplan pilot Hoogkarspel (2025-1) 

2. 

Delegatiebesluit wijzigen omgevingsplan (2025-2) 

Het 

presidium 
stemt 

hiermee in. 

6. 

Verordening 

auditcommissie 
(informerend) 

ä geeft 

aan dat de 

verordening 

in de auditcommissie is 

besproken. 

Als het 

presidium 

hiermee instemt komt het in de raad van februari. De auditcommissie heeft het 

mogelijk gemaakt 

dat er van alle fracties 

vertegenwoordiging 

komt in de auditcommissie. 

Ook 

fractievertegenwoordigers zijn 

welkom. Het 

presidium 

is akkoord. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

7. 
Nieuwe 

opzet 

RRB Kadernota's en 

raadsledenpodium 

informerend 

(informerend) 

De 

griffier geeft 

aan dat de RRB over de Kadernota's van de GR-en een nieuwe 

opzet 

heeft. 

Er komen twee avonden één 

op 

15 en één 

op 

29 

januari. 

De 15° is in Hoorn de 29° in 

Opmeer. 

De 
eerste 

avond is ook bedoeld als 

regionale 

raadsleden 

Nieuwjaarsbijeenkomst 

en er komt een 

spreker. 

De tweede avond is bedoeld ter 

voorbereiding 

van eventuele 

raadsinstrumenten in de vorm van een motiemarkt. Ook hebben de 

griffiers 

een nieuwe 

opzet 

van het 

raadsledenpodium besproken waarbij 

de 

organiserende gemeenteraad 

gastheer 

is en 

bij 

voorkeur ook zelf met een 

onderwerp 

komt. Tenslotte ziet het ernaar uit dat 

de 

provincie 

een kwartiermaker 

(soort regiogriffier) gaat 
instellen voor de 

doorontwikkeling 

van de RRB's. De 

werving 

hiervoor 

gaat 
starten 

zodra hier 

duidelijkheid 

over is. 

8. 

Rondvraag 

en 

sluiting 

Ml geeft 

aan dat nu er 

weinig onderwerpen zijn 

voor de raad van 

(geanonimiseerd)

januari 
dit een mooi moment zou kunnen 

zijn 

voor een 

experiment 

om de inwoners meer 

bij 

de raad te betrekken. We zouden mensen via sociale media en de 

dorpskranten 

kunnen 

uitnodigen 

om hun wensen 

richting 

de raad kenbaar 
te 

maken. De voorzitter 

geeft 

aan dat 

hij 

hier wellicht aandacht voor kan 

vragen 

in 

zijn Nieuwjaarstoespraak. 

De 

griffier geeft 

aan dat 

de 

griffie 

dit zou kunnen meenemen 
met 

de 

publiciteit 

voor “Gast van de Raad”. Het 

presidium 

is hier enthousiast over. 

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 25 november 2024. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

A.van 

Langen-Visbeek 

P.F. 

Dijkman 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


